
V Libochovanech dne 8.10.2006 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

V tomto týdnu 2.10.-8.10.2006, jsme měli tu čest zúčastnit se příjemného setkání oceněných 

knihovníků a zástupců jejich obcí v Zrcadlovém sále Národní knihovny v pražském Klementinu. Vyhráli 

jsme totiž krajskou soutěž knihoven v rámci soutěže Vesnice roku 2006, pořádané každoročně Svazem 

měst a obcí. Prvního ocenění se nám dostalo 31. srpna 2006 v Brozanech nad Ohří, to když nám bylo 

uděleno ocenění v krajském regionálním kole, za už zmíněné první místo. Už jenom postup do 

celostátního finále byl pro naši knihovnu velký úspěch. V Praze jsme první nebyli, avšak ocenění za 

velmi dobrou knihovnickou práci si naše paní knihovnice Lenka Skružná  zaslouží plným právem. Nejen 

touto cestou ji velmi děkuji. Upřímně také děkuji její dlouholeté předchůdkyni paní Drahomíře 

Pláničkové, bývalé učitelce zdejší Základní školy, která knihovnu vedla od roku 1945 až na přelom 

století a svojí péčí dala základ pro pozdější rozvoj, především technický, naší knihovně. Takže velký dík 

za odvedenou práci. 

  

Poslední veřejné zasedání ve středu 4. října se odehrálo za naprostého nezájmu libochovanské a 

řepnické veřejnosti. Že by nebylo za uplynulé období co hodnotit? Tak to si rozhodně nemyslím! 

Přestáli jsme dvojí povodeň a opravili po ní co se dalo. Dokončili jsme plynofikaci v řádu mnoha 

milionů korun, upravili veřejná prostranství, zasadili stromy, instalovali nové autobusové zastávky, 

lavičky, postavili chodníky, opravili střechy, fasády, umožnili jsme novým rodinám vybudovat si nové 

rodinné domy zasíťováním stavebních pozemků a úplně naposledy, vybudovali jsme ubytovnu 

v budově Obecního úřadu. Zatím bez vybavení, protože jsme úplně finančně vyčerpaní. Takže vážení 

občané, trocha víc zájmu o věci veřejné by neškodila a návštěva Vámi volených zástupců v zasedačce 

Obecního úřadu jednou za měsíc snad není tolik námahy. My se nebojíme řešit Vaše problémy, takže 

přijďte za čtrnáct dní alespoň k volbám. 

  

Pro další období jsou připraveny či rozpracovány projektové dokumentace, které se budou týkat 

převážně místní části obce, osady Řepnice. Snad se podaří sehnat peníze z dotací Krajského úřadu, 

ministerstev, či Evropské unie.  To však už čeká na nově zvolené zástupce Vás, obyvatel Libochovan a 

Řepnice. 

  

Koncem příštího týdne nás čeká sběr nebezpečného odpadu, zbavte se všeho nepotřebného legální a 

bezplatnou cestou. Ikdyž upřímně, co je to bezplatně, když úhrada faktury je za peníze daňových 

poplatníků a to není nikdo jiný, než zase my sami. 

  

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


